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Protokoll samverkansgrupp bildningsförvaltningen  

 
Tid: Tisdagen den 3 juni 2025 kl 13.30-15.00 
Plats: Samsö, Mötesparken.  
 
Närvarande 
 
För arbetsgivaren:  
Johannes Pålsson, Bildningsdirektör  
Eva Broström, skolchef förskola  
Petra Hellström, Skolchef  
Henrik Thureson, verksamhetschef kultur- och fritid  
Maria Haslum Ljungberg , HR 
Astrid Johansson, Nämndsekreterare 
För arbetstagarorganisation:  

Camilla Molina Muga, Vision 
Moa Ryrlind, DIK 
Linda Orellana Lindberg, Sveriges Lärare Danderyd  
 

1. Val av justerare 
Moa Ryrlind, DIK 
 

2. Föregående protokoll 
Föregående protokoll från den 22 april 2025 lades till handlingarna.  
 

3. Förvaltningen informerar: 
Förskola 
Skolchef Förskola Eva Boström informerade om det pågående arbetet inför en 
kvalitésrapport som beräknas vara klar till UN i november 2025. Eva informerade även om 
förberedelserna inför en studiedag den 14 augusti 2025. Information kommer gå ut till 
facken inför det. Inbjudan kommer skickas till heltidsanställda medarbetare.  
 

4. Grundskola och gymnasium: 
Skolchef Petra Hellström informerade om den pågående rekrytering av ny rektor på västra 
Danderyds skolor.  
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5. Kultur- och fritid:  

Kultur-och fritidschef Henrik Thuresson informerade om evenemangen inför nationaldagen 
den 6 juni och medborgarskapsceremonin på Djursholms slott som har lockat till sig stor 
publik i jämförelse med föregående år.  
 

6. Staben:  
Johannes Pålsson är fortfarande tf admin stabschef.  
 

7. Samverkans ärenden  
Dagordningen till Utbildningsnämndens sammanträde 11 juni 2025 samverkades.  
Dagordningen till Kultur-och fritidsnämndens sammanträde 10 juni 2025 samverkades.  
 

8. Information om förskolans ledningsorganisation 
Eva Boström informerade om att annonsen för en ny biträdande rektor på Maria Thysell 
ligger ute. En extra samverkan har sammankallats för det.  
 

9. Förändrade öppettider i biblioteken i Danderyds Kommun 
Ett extra samverkans möte för detta sker den 12 juni 2025.  
 

10. Information om renoveringen på Stocksund skolan 
Johannes Pålsson informerade om att renoveringen kommer pågå i 2 läsår med start under 
hösten 2026. Under renoveringen kommer befintliga lokaler samt extra paviljonger 
användas.  
 
Linda Orellana Lindberg , Sveriges Lärare, begär att Sveriges lärares skyddsombud är med i 
processen samt föreslår att förvaltningen planerar in ett gemensamt APT forum under HT 
2025 och VT 2026 för berörda lärare för att få information om hur renoveringen kommer 
påverka deras arbete. Medskick om att APT forumet även bör involvera en uppdatering utav 
Risk och konsekvens anlays.    
 

11. Övriga frågor  
Sveriges lärare har inkommit med fyra punkter. 
 
• Resultaten av medarbetarenkäten ska bearbetas i SAM-planen i samverkan med 

skyddsombud. Kan man kalla till en enskild skyddskommitté?  
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Petra Hellström svarar att man har återkopplat till rektorerna och har bildat 
arbetsgrupper under våren om hur arbetsmiljön ska förbättras. I den samarbetsplanen 
ingår alltid samverkan med de lokala skyddsombuden.  
Eva Boström informerar om att samma arbetsprocess pågår på förskolorna.  
Linda Orellana Lindberg påpekar vikten av att fånga upp olika skyddsombud på samtliga 
skolor.  
 

• Förutsättningar för arbetsplatsombud enligt FML 4§ 
Linda Orellana Lindberg tar upp att det är en utmaning att både ha ett fackligt 
förtroendeuppdrag och att arbeta i den dagliga verksamheten. Vilket resulterar i att det 
blir svårt att behålla och värva lokala skyddsombud och att dialogen om detta behöver 
prioriteras.  
 

• Information och kommunikation. Lokal Information ska föregås av central samverkan.  
Linda Orellana Lindberg tar upp att information om viktiga frågor som rör samverkan 
ska förmedlas till ombuden innan annan personal och vårdnadshavare.  
 
Camilla Molina Muga önskar ett bättre informationsflöde istället för sällan 
förekommande samverkansmöten.  
 

• Begäran om ett ROK (Risk och konsekvens)– möte innan implementering av CoSafe 
appen.  
Johannes Pålsson informerar om att appen inte kommer vara obligatorisk för lärare att 
ladda ned på privata mobiler, utan kan användas på andra enheter som man har i 
tjänsten. Informationen om användningsområdet kommer.  

  

 
Justerande:  
 
Johannes Pålsson  Moa Ryrlind 
Bildningsdirektör   DIK 
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